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Minnesanteckningar från kommunala tillgänglighetsrådet 
 
Tid: 6 Mars 2024, kl. 09:30 – 12:00 

Plats: Havet, Funkishuset 

 

Närvarande föreningar och organisationer                   

RRF – Marie Bager 

PRO Ringarum & Gusum – Kerstin Johansson 

PRO Ringarum & Gusum – Anita Johansson 

PRO Ringarum & Gusum – Anna-Lisa Larsson 

Autism Östergötland – Anna Paulsen 

SKPF pensionärerna 36 – Ingrid Klasson 

 

Reumatikerföreningen Valdemarsvik - Håkan Sköldkvist 

PRO Gryt & Valdemarsvik – Gunilla Strid-Beckman 

PRO Gryt & Valdemarsvik – Jan Wendin 

PRO Gryt & Valdemarsvik – Stina Nyberg 
 

 

Närvarande politiker och tjänstemän 

Per Hanö (SD), ordförande 

Nhela Ali (S) 

Jasmina Kovacevic, sekreterare 

Maria Drott, administrativ handläggare 

Kristina Hörnqvist, arbetsledare gatu- och fastighetskontoret 

Maria Frisäter, socialchef 

Louise Skymnevik, myndighetschef 

 
Ärenden 

Punkt 1 – Föregående möte 

Inga synpunkter lämnades på minnesanteckningarna från föregående 

sammanträde.  

Punkt 2 - Information från politiken 

Ordförande Per Hanö informerar om IDoc och dess vision om att ha en långsiktig 

vårdcentral i Sjöhuset. Syftet är att patienter kan lista sig och har ’’sin läkare’’ att 

gå till, kontinuerligt, där patienter och personal lär känna varandra. Sjöhuset 

ligger centralt, med tillgång till hiss och närhet till bussar, parkering, gym och 

apotek, mycket som kan dras nytta av. Under sammanträdet visas även bilder på 
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planlösningen av de olika våningarna och hur lokaler kan disponeras vid en 

ombyggnation av sjöhuset.  

Ordförande informerar även bland annat om följande: 

• De 4 olika förslagen angående ny förskole- och skolorganisation. 

• Kommunstyrelsens beslut om att godkänna förslaget på förändringar i 

utbudet av personligt förskrivna hjälpmedel. 

Punkt 3 – Information från service och samhällsbyggnad 

Arbetsledare för Gatu- och fastighetskontoret Kristina Hörnqvist informerar om 

bland annat följande: 

• Ny samhällsbyggnadschef, tidigare planchef Aline Eriksson börjar hos oss 

18 mars. 

• Förberedningar för sandupptagning. Sopning börjar vecka 12 fram till 

vecka 18, förväntas hålla tidsplanen förutsatt att det inte kommer mer 

snö. 

• Konsekvenser av den ekonomiska situationen. I nuläget sker besiktning 

av lekplatser i kommunen, det som inte går att lagas får plockas bort. Vi 

kan inte ha utrustning som inte blir godkända på besiktningen på våra 

lekplatser och vi har heller inte ekonomin att köpa in ny utrustning. 

• I år sker obligatoriska ventilationskontroller i fastigheterna.  

• Larmprövningar. 

• Byggnationen av det nya korttidsboendet. 

• Gräsklippning, där fotbollsplanerna ligger högt prioriterat för att vara i 

gott skick att kunna spela på. 

Punkt 4 - Information från sektor barn, utbildning, arbetsmarknad och kultur 

PRO Gryt-Valdemarsvik skickade in följande fråga som återkoppling gavs under 

dagens sammanträde: 

’’Kan det finnas intresse från kommunen/skolorna med vuxennärvaro i 

klasserna? I sådana fall kan PRO gå ut med en förfrågan bland sina medlemmar 

om det finns någon/några som är villiga att ställa upp på detta.’’ 

Administrativ handläggare Maria Drott presenterar sig och besvarar frågan 

ovan. Denna fråga har ställts till rektorerna som ser positivt på det. Vi har tittat 

hur andra kommuner gjort i denna fråga. De flesta kommunerna börjar med en 
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slags introduktionsvecka och sedan blir man placerad på en skola utifrån 

behov/intresse från båda hållen. Många av våra pensionärer som arbetat i våra 

skolor förut är fortfarande kvar som vikarier. För att komma vidare i frågan 

uppmanar adm. handläggaren förbunden att ställa frågan till sina medlemmar, 

för att klargöra om intresse finns och hur pass stort det är. Vidare informeras 

rådet om att ett utdrag från polisens belastningsregister behöver uppvisas för 

att kunna arbeta ute i skolorna. 

Punkt 5 – information från sektor stöd- och omsorg. 

Myndighetschef Louise Skymnevik och ny socialchef Maria Frisäter presenterar 

sig.  

Ytterligare en fråga ställd av PRO Gryt-Valdemarsvik: 

’’Kan vi få en lägesuppdatering av Ringgården/Kyrkvägen 4?’’. 

Myndighetschef svarar att Kyrkvägen 4 startade upp i början av januari och är 

fortfarande i en uppstartsfas där brukare ska vänja sig vid ett nytt hem, 

personal ska finna varandra och nya arbetssätt tillsammans. Inom kort är alla 

platser i boendet fyllda.   

En synpunkt och fråga som lyfts under sammanträdet: 

’’Varför har äldrevården förändrats så mycket på 25 år? Och generellt synen på 

äldre?’’ 

Svar: Synen på äldre har inte förändrats det är snarare sättet man vårdar äldre 

på som har förändrats. Nu förtiden är det alltmer vanligt med hemtjänst, där 

äldre vårdas i hemmet och inte på ett boende. Är man däremot i behov av en 

plats på ett äldreboende har vår kommun korta väntetider och kön för en 

placering är vanligtvis kort.  

Punkt 6 – Redovisning av neuroförbundet 

Representant i det kommunala tillgänglighetsrådet Marie Bager redovisar för 

neuroförbundet, som är en intresseorganisation för människor med olika 

neurologiska skador och diagnoser och deras närstående. Minst en halv miljon 

svenskar lever med en neurologisk skada/diagnos idag. Exempel på 

neurologiska diagnoser som ökar idag är epilepsi, MS, Parkinsons sjukdom och 

Polyneuropati. Ökningen av neurologiska sjukdomar har en koppling till ökad 
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medellivslängd. Organisationens vision är att verka för att individer som har 

dessa neurologiska sjukdomstillstånd, skall få sina behov och rättigheter 

tillgodosedda för att i sin tur få bättre levnadsvillkor.   

Ordförande Per Hanö föreslår en fortsättning av redovisning av respektive 

förbund till nästkommande sammanträden.  

Punkt 7 – Övriga frågor 

Jan Wendin ställer frågan: 

Hur är läget idag med covid? 

Svar: Nhela Ali (S) svarar att läget är under kontroll. I jämförelse med januari 

och februari månad förra året är det lugnt. 

Marie Bager lyfter problematiken kring intensivrehabilitering och dålig kvalité 

på utrustning.  

 

Nästa möte: 

2024-05-08 i Stora Studion, Funkishuset. 

Antecknat av:  

Jasmina Kovacevic, 

Kommunsekreterare 

 

 

 

 


